

Part I: Details of dispatched consignment		This certificate replaces [REDACTED]			
I.1. Consignor/Exporter / Absender/Ausführer [REDACTED] New Zealand		I.2. Certificate reference / Bezugs-Nr. der Bescheinigung NZL2020/[REDACTED]	I.2.a		
		I.3. Central Competent Authority / Zuständige oberste Behörde Ministry for Primary Industries			
		I.4. Local Competent Authority / Zuständige örtliche Behörde NOT APPLICABLE			
I.5. Consignee/Importer / Empfänger/Einführer Nuka GmbH Pflugstr. 11 Berlin 10115 Germany		I.6.			
I.7. Country of origin - ISO code / Herkunftsland ISO-Code NEW ZEALAND - NZ	I.8. Region of origin - Code / Herkunftsregion NOT APPLICABLE	I.9. Country of Destination - ISO Code / Bestimmungsland ISO-Code Germany - DE	I.10. Region of Destination - Code / Bestimmungsregion NOT APPLICABLE		
I.11. Place of dispatch / Versandort [REDACTED] New Zealand		I.12.			
I.13. Place of loading / Verladeort [REDACTED]		I.14. Date and time of departure / Datum und Uhrzeit des Abtransports 17-Jan-2020			
I.15. Means of transport / Transportmittel Aeroplane / Flugzeug <input checked="" type="checkbox"/> Ship / Schiff <input type="checkbox"/> Railway wagon / Eisenbahnwaggon <input type="checkbox"/> Road vehicle / Straßenfahrzeug <input type="checkbox"/> Other / Andere <input type="checkbox"/>		I.16. Entry BCP / Eingangsgrenzkontrolstelle Frankfurt am Main [HE] - DEFRA4			
Identification / Kennzeichnung: EMIRATES, EK413					
I.18. Transport conditions / Beförderungsbedingungen Ambient / <input checked="" type="checkbox"/> Chilled / Gekühlt <input type="checkbox"/> Frozen / Gefroren <input type="checkbox"/> Umgebungstemperatur		I.17. Accompanying documents / Begleitdokumente NOT APPLICABLE			
I.19. Container No/Seal No / Container-/Plombennummer NOT APPLICABLE					
I.20. Goods certified as / Waren zertifiziert als Human consumption / Lebensmittel <input checked="" type="checkbox"/>					
I.21.		I.22. For import or temporary admission into EU / Für Einfuhr in die EU oder vorübergehende Zulassung Definitive import <input checked="" type="checkbox"/>			
I.23. Total number of packages / Anzahl Packstücke [REDACTED]	I.24. Total net weight / Gesamtnettogewicht [REDACTED]	I.24. Total gross weight / Gesamtbruttogewicht [REDACTED]			
I.25. Description of goods / Beschreibung der Ware					
Manufacturing plant / Herstellungsbetrieb	Treatment type / Art der Behandlung	Batch No / Chargen-Nr.	No of Packages / Anzahl Packstücke	Type of Packages / Art der Packstücke	Net Weight / Nettogewicht
04090000 Honey; natural					
Apis mellifera	homogenization	[REDACTED]	[REDACTED]	[REDACTED]	[REDACTED]
Apis mellifera	homogenization	[REDACTED]	[REDACTED]	[REDACTED]	[REDACTED]

ORIGINAL

Part II: Certification

II. Health Information / Angaben zum Gesundheitszustand

II a. Certificate reference number / Bezugs-Nr der Bescheinigung  
 NZL2020-██████████

II b

I, the undersigned, declare that I am aware of the relevant provisions of Regulation (EC) No 178/2002 of the European Parliament and of the Council of 28 January 2002 laying down the general principles and requirements of food law, establishing the European Food Safety Authority and laying down procedures in matters of food safety (OJ L 31, 1.2.2002, p. 1), Regulation (EC) No 852/2004 of the European Parliament and of the Council of 29 April 2004 on the hygiene of foodstuffs (OJ L 139, 30.4.2004, p. 1) and Regulation (EC) No 853/2004 of the European Parliament and of the Council of 29 April 2004 laying down specific hygiene rules for food of animal origin (OJ L 139, 30.4.2004, p. 55) and Regulation (EU) 2017/625 of the European Parliament and of the Council of 15 March 2017 on official controls and other official activities performed to ensure the application of food and feed law, rules on animal health and welfare, plant health and plant protection products, amending Regulations (EC) No 999/2001, (EC) No 396/2005, (EC) No 1069/2009, (EC) No 1107/2009, (EU) No 1151/2012, (EU) No 652/2014, (EU) 2016/429 and (EU) 2016/2031 of the European Parliament and of the Council, Council Regulations (EC) No 1/2005 and (EC) No 1099/2009 and Council Directives 98/58/EC, 1999/74/EC, 2007/43/EC, 2008/119/EC and 2008/120/EC and repealing Regulations (EC) No 854/2004 and (EC) No 882/2004 of the European Parliament and of the Council, Council Directives 89/608/EEC, 89/662/EEC, 90/425/EEC, 91/496/EEC, 96/23/EC, 96/93/EC and 97/78/EC and Council Decision 92/438/EEC (Official Controls Regulation) (OJ L 95, 7.4.2017, p. 1), and

I certify that honey and other apiculture products described above were produced in accordance with these requirements, in particular that they:

- come from (an) establishment(s) implementing a programme based on the hazard analysis and critical control points (HACCP) principles in accordance with Article 5 of Regulation (EC) No 852/2004;
- have been handled and, where appropriate, prepared, packaged and stored in a hygienic manner in accordance with the requirements of Annex II to Regulation (EC) No 852/2004; and
- fulfill the guarantees covering live animals and products thereof provided by the residue plans submitted in accordance with Council Directive 96/23/EC of 29 April 1996 on measures to monitor certain substances and residues thereof in live animals and animal products and repealing Directives 85/358/EEC and 86/469/EEC and Decisions 89/187/EEC and 91/664/EEC (OJ L 125, 23.5.1996, p. 10), and in particular Article 29 thereof.

/ Der/Die Unterzeichnete bestätigt, mit den einschlägigen Vorschriften der Verordnung (EG) Nr. 178/2002 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 28. Januar 2002 zur Festlegung der allgemeinen Grundsätze und Anforderungen des Lebensmittelrechts, zur Errichtung der Europäischen Behörde für Lebensmittelsicherheit und zur Festlegung von Verfahren zur Lebensmittelsicherheit (ABl. L 31 vom 1.2.2002, S. 1), der Verordnung (EG) Nr. 852/2004 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 29. April 2004 über Lebensmittelhygiene (ABl. L 139 vom 30.4.2004, S. 1), der Verordnung (EG) Nr. 853/2004 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 29. April 2004 mit spezifischen Hygienevorschriften für Lebensmittel tierischen Ursprungs (ABl. L 139 vom 30.4.2004, S. 55) und der Verordnung (EU) 2017/625 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 15. März 2017 über amtliche Kontrollen und andere amtliche Tätigkeiten zur Gewährleistung der Anwendung des Lebens- und Futtermittelrechts und der Vorschriften über Tiergesundheit und Tierschutz, Pflanzengesundheit und Pflanzenschutzmittel, zur Änderung der Verordnungen (EG) Nr. 999/2001, (EG) Nr. 396/2005, (EG) Nr. 1069/2009, (EG) Nr. 1107/2009, (EU) Nr. 1151/2012, (EU) Nr. 652/2014, (EU) 2016/429 und (EU) 2016/2031 des Europäischen Parlaments und des Rates, der Verordnungen (EG) Nr. 1/2005 und (EG) Nr. 1099/2009 des Rates sowie der Richtlinien 98/58/EG, 1999/74/EG, 2007/43/EG, 2008/119/EG und 2008/120/EG des Rates und zur Aufhebung der Verordnungen (EG) Nr. 854/2004 und (EG) Nr. 882/2004 des Europäischen Parlaments und des Rates, der Richtlinien 89/608/EWG, 89/662/EWG, 90/425/EWG, 91/496/EWG, 96/23/EG, 96/93/EG und 97/78/EG des Rates und des Beschlusses 92/438/EWG des Rates (Verordnung über amtliche Kontrollen) (ABl. L 95 vom 7.4.2017, S. 1) vertraut zu sein, und

bescheinigt, dass der vorstehend bezeichnete Honig und die anderen Imkereierzeugnisse unter Einhaltung dieser Vorschriften gewonnen wurden und insbesondere folgende Anforderungen erfüllen:

- Sie kommen aus einem Betrieb/Betrieben, der/die ein auf den HACCP-Grundsätzen (HACCP = Hazard Analysis and Critical Control Points) basierendes Programm gemäß Artikel 5 der Verordnung (EG) Nr. 852/2004 durchführt/durchführen;
- sie wurden gemäß den Anforderungen von Anhang II der Verordnung (EG) Nr. 852/2004 unter hygienisch einwandfreien Bedingungen gehandhabt und gegebenenfalls zubereitet, verpackt und gelagert; und
- die Garantien für lebende Tiere und tierische Erzeugnisse gemäß den Rückstandsüberwachungsplänen im Sinne der Richtlinie 96/23/EG des Rates vom 29. April 1996 über Kontrollmaßnahmen hinsichtlich bestimmter Stoffe und ihrer Rückstände in lebenden Tieren und tierischen Erzeugnissen und zur Aufhebung der Richtlinien 85/358/EWG und 86/469/EWG und der Entscheidungen 89/187/EWG und 91/664/EWG (ABl. L 125 vom 23.5.1996, S. 10), insbesondere ihres Artikels 29, werden eingehalten.

Official Information / Amtliche Information:

"Certificate NZL2020-██████████ has been replaced to amend consignee details due to a late notification of changed details."

Official Veterinarian / Amtstierarzt

Name / Name: Simon Carl Taylor

Date / Datum: ██████████



S.C. TAYLOR, BVSC, Official Veterinarian  
 Qualification and title / Qualifikation und Stellung

Signature / Unterschrift